

Alte Drucke

Exercitatio Philosophica Continens Quæstiones nonnullas, quarum genuinus sensus juxta mentem R. Cartesii candidè & sincerè investigatur ...

Schotanus, Johannes Schotanus, Johannes

Franequeræ, 1682

EIDEM.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-70429

EIDEM.

Siccine nunc iterum, Fili generose Parentis
 Magni, virtutis das documenta tuæ?
 Indolis eximie, juvenum lectissime, rursus
 Siccine jam præbes experimenta tuæ?
 Gratulor Illustri tanta de prole Parenti,
 Indole de tanta gratulor atque tibi.

Eja age jam toti Belgarum gratulor orbi;
 Ex te qui tandem commoda magna feret:
 Belgicus an tantum? Minimè sed gaudeat
 orbis

Christiadum totus dotibus hisce tuis
Fortibus atque bonis fortesque bonique creantur.
 Ergo, qui tandem degeneresse potes?

Iam sequeris Patrem, quamvis *non passibus*
æquis,

Quem nemo assequitur sufficit anne se-
 qui?

Quid præfens animus generosâ fronte mo-
 destus?

Ecquid promittit? Nil nisi dona Patris.
 Ipsius

Iphius ergo precor calces vestigia, Magnum
Filius ut verus sic referasque Patrem.
In te virtutes patriæ videantur, & hæres
Sis amplæ Magni dotis, amice, Patris.
Non ego sic solum non sic studiosa ju-
ventus,
Vota ferunt omnes talia namque boni.
Nam, sic *Templa* vovent, & sic *Academia* cla-
mat,
Nec calidum votum denegat *Aula* suum.
Ergo spei magnæ juvenis, responde bono-
rum
Votis, ne spes hæc irrita nostra fiet.

Ita ex animo

DIDERICUS BALLEER.

Bremensis.